
2018 Spring registration will open at 11:00 pm on December 1st, 2017,
and be closed at 11:00 pm on January 14th, 2018. 
Registration fee of $25 will be waived if tuition is paid in full on or before
December 16th, 2017.

Click Here for Registration
Page Online 点此注册

2018年春季注册系统将于12⽉1⽇晚11点开放，1⽉14⽇晚11点关闭。
中⽂课⼀律不予退换，如有新⽣或特殊情况请联系教务⻓。

活动课可以⾃⾏退换，请注意部分活动课已经满员，不能再收新的学⽣

了，系统⾥会有显⽰。

请将注册单打印出来，到学校⼤厅交⽀票，或邮寄。如果12⽉16⽇或在此
之前交清学费，可以免去$25注册费。系统关闭之后，将不再接受退换。

Important Notes: 

All language classes (CHL/CLS) will be registered for one school year for
both Fall and Spring semesters. 
Program Director's approval is required if parents need to switch classes
under special circumstances.
Tuition and fees are due at the beginning of each semester.
We accept checks Only, payable to Cary Chinese School.

注意事项：
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所有中⽂课程注册以⼀年为期，不可半途退换。

如果有特殊情况需要换课，必须经教务⻓同意才可以退换。

学费和其它费⽤需要在每学期开学前付清。

只收⽀票，抬头写“Cary Chinese School”

Registration:
You will need a valid email account to register. One family only needs to
create one account. It's strongly recommended to use the latest version of
IE, Firefox, Chrome for the best viewing experience.
You will not be able to register for CHL or CSL class on your own, please
contact directors for new student registration.
After registering on-line, please print out the summary page and attach to
it a check payable to Cary Chinese School.
CCS staff will collect the registration summary page and check in the
lobby at school  on following dates:

                  December 2nd, 9th, 16th, 2017 
                  January 6th, 13, 2018

Please do NOT turn in your registration page or check to your teachers.
You can also mail your check with your registration summary page to: 
          Cary Chinese School 
          P.O. BOX 1542 
          Cary, NC 27512
Registration is complete only when all tuition and charges are paid. A
registration fee of $25 will be waived for each family who registers and
pays on or before December 16th, 2017. After December 16th, 2017, a
non-refundable $25 registration fee will be applied.

Cary Chinese School (CCS) is a 501(c)3 nonprofit educational

organization that aims to promote Chinese language literacy and enrich

cultural diversity within our community. 

Visit School Website
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凯瑞中⽂学校 (CCS) 是⼀所 501(c)3 ⾮盈利教育机构,致⼒于弘扬中华⽂

化、培养双语⼈才。学校提供汉语语⾔教育、⽂体课外活动、以及社区便⺠

服务。
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